
    Zápis z 3. jednání RO Bory konané 19. 1. 2015 

 
Přítomni:  
Březka Josef, Křížová Blanka, Viliš Petr, Mgr. Chalupa Martin 
Omluvena: ing. Dostálová Lucie, 
Program:  

1. Zahájení zasedání a schválení programu 
2. Výměna nebo oprava kotle v KD 
3. Dotace z POVV  
4. Žádosti, stížnosti 
5. Různé 
6. Závěr 

 

Jednání  
1. Jednání zahájil a s programem seznámil přítomné starosta obce v 16.00 hod.   

Usnesení č.1/3/RO: RO schválila program jednání.  
 Hlasování  4-0-0 

2. Výměna nebo oprava kotle v KD. Z kotle v KD začala v poslední době unikat voda a zdálo se 
to jako neopravitelná závada. Pan Mahel slíbil opravu, pokud to bude možné, ale velkou 
naději tomu nedával. Proto starosta mezitím oslovil i pana ing. Čudu z firmy Intop s žádostí o 
posouzení a navržení řešení, pokud by už byl kotel neopravitelný. Firma Intop navrhuje 2 
varianty plynového topení, které by zachovávalo současné rozvody a radiátory (cena 354 tis. 
bez DPH) Případně by na sále byl instalován teplovzdušný agregát (cena 108 tis. bez DPH). 
Naštěstí se panu Mahelovi oprava podařila. Pokud bude kotel dál fungovat, nebude investice 
do nového topení zatím nutná. Příloha. 
Usnesení č.2/3/RO: RO bere na vědomí stav topení v KD.  

3. Dotace z POVV na rok 2015. Starosta navrhuje použít tuto dotaci (přibližně 105 tis.) na 
vybudování části chodníku, např. u mostu v Horních Borech.  
Usnesení č.3/3/RO: RO schvaluje návrh použít dotaci z POVV pro rok 2015 na vybudování 
části chodníku v Horních Borech. 
 Hlasování: 4-0-0 

4. Žádosti, stížnosti. 
- Paní XXX končí nájemní smlouva na byt č. 4 v obecní bytovce. Požádala si o prodloužení.  
Usnesení č.4/3/RO: RO schvaluje prodloužení nájemní smlouvy na byt opět na 1 rok, tedy do 
31.1.2016 
 Hlasování: 4-0-0 
- Žádost o prominutí stočného za rok 2015 za XXX, který trvale žije u prarodičů. 
Usnesení č.4a/3/RO: RO schvaluje prominutí platby za stočné za XXX. 
 Hlasování: 4-0-0 
- XXX, která trvale žije mimo ČR, žádá prominutí platby za stočné za sebe a své syny XXX 
za rok 2015. 
Usnesení č.4b/3/RO: RO schvaluje prominutí platby za stočné za XXX a její syny. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Paní XXX, která trvale žije mimo obec, žádá o prominutí platby za stočné za rok 2012-2015. 
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Usnesení č.4c/3/RO: RO schvaluje prominutí platby za stočné za XXX. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Žádost Petra Viliše, na zřízení WiFi sítě na sportovních kabinách. Tato síť je zde nutná, 
zejména na psaní online zápisů a hlášení TJ Družstevník. Zároveň by se tím i rozšířila nabídka 
služeb Turistické ubytovny.  
Usnesení č.4d/3/RO: RO schvaluje zřízení WiFi sítě na kabinách. Starosta obce zjistí 
možnosti u Netlife Křižanov. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Paní XXX si ztěžuje, že k jejich domu není vybudovaná přípojka kanalizace a že při tání 
sněhu mají zakalenou vodu ve studni.  
Usnesení č.4e/3/RO: RO ukládá místostarostce napsat odpověď paní XXX na její stížnost.  
Kanalizační přípojka je možná, protože kanalizační šachta nedaleko jejich pozemku 
vybudována je. Je třeba vyřídit si projekt a stavební povolení. Soukromá studna je věcí 
majitele, ten si musí svoji studnu chránit. Další možnost je řešení s majitelem pozemku, z 
kterého voda z tajícího sněhu teče, nebo se obrátit na odbor životního prostředí MěÚ Velké 
Meziříčí. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Obec obdržela žádost paní XXX ve které nesouhlasí se zněním Smlouvy o odvádění 
odpadních vod, kterou obec Bory uzavírá s majiteli nemovitostí, a žádá proto zcela 
individuální kalkulaci a vytvoření smlouvy konkrétně pro její dům, který užívá k rekreaci. Po 
konzultaci s JUDr. Kutnerovou RO navrhuje: 
Usnesení č.4f/3/RO: RO odpovědět paní XXX, že obec schválila Smlouvu o odvádění 
odpadních vod s tím, že text bude stejný pro všechny smluvní partnery, a není možné ji 
upravovat dle individuálních požadavků. 
 Hlasování: 4-0-0 

5. Různé:  
- U mostu v Dolních Borech, se bude na jaře při opravě místních komunikací rozšiřovat, 
posunovat cesta z důvodů ochranného pásma plynového zařízení. Před tím je nutné v těchto 
místech vykácet 3 ks vzrostlých stromů vrby úzkolisté u potoka. Kácení je řádně povoleno. 
Usnesení č.5/3/RO: RO schvaluje, aby 3 ks vrby úzkolisté skácel pan XXX. Náklady spojené 
s tímto kácením budou kompenzovány odběrem dřeva. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Od podzimu 2014 nikdo nevykonává funkci předsedy SPOZ. Je nutné najít nového předsedu, 
nebo předsedkyni, aby bylo zajištěno gratulování jubilantům, vítání občánků a všechny další 
obvyklé a třeba i nové činnosti tohoto sboru.  
Usnesení č.5b/3/RO: RO navrhuje řešit na příštím jednání ZO obsazení místa předsedy 
SPOZ. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Návrh P. Viliše, zda by nebyla vhodná jako na dárek při vítání občánků pamětní mince. 
Usnesení č.5c/3/RO: RO bere na vědomí návrh darovat pamětní minci při vítání občánků. 
- Návrh B. Křížové svolat příští jednání RO na Cyrilově. Je třeba probrat, vše co by obyvatelé 
potřebovali a zejména se pokusit ustanovit osadní výbor na toto volební období. 
Usnesení č.5d/3/RO: RO schvaluje svolání příštího jednání RO na Cyrilově 
 Hlasování: 4-0-0 
- Návrh B. Křížové zahájit přípravy k vytvoření nového Strategického plánu obce Bory. 
Usnesení č.5e/3/RO: RO schvaluje návrh zahájit přípravy k vytvoření nového Strategického 
plánu obce. 
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- Návrh B. Křížové pozvat odborníky na ošetření stromů v parku v Horních Borech a u 
Cahových. V obou místech padají nebezpečně větve. 
Usnesení č.5f/3/RO: RO pověřuje starostu obce zajistit údržbu stromů v parku v Horních 
Borech a u Cahových. 
 Hlasování: 4-0-0 
- Návrh B. Křížové rozdělit obec na úseky, které budou mít konkrétní zastupitelé na starosti.  
Usnesení č.5g/3/RO: RO schvaluje tento návrh a doporučuje projednat v ZO. 
  Hlasování: 4-0-0 

6. Závěr jednání 18.30 hod. 
 
 
 
    
V Borech 19.1.2015 
 
 

Blanka Křížová - místostarostka          Josef Březka -  starosta 

 

Tento dokument je upraven v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. v platném znění, o 
ochraně osobních údajů.  

 


